
 

Referat styremøte 1 - 2019 
 
Tilstede: Jan Gjennestad, Johnny Skjoldal, Terje Natland, Kato Magne Bruland, Anita Jensen og 
Thomas Tuft (vara),  
 
Ikke møtt: Edith Tvedt 
 
 
Sted:  Styrerommet, Bergen Travpark. 
Tid:  11.02.19 kl.17.00 
 
Saksliste 
 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat fra forrige styremøte godkjent. 
 

2. Sette dato for neste styremøte 
Neste ordinære styremøte blir samme dag som generalforsamlingen 01.03.19 kl.18.00. 
 

3. Økonomi og budsjett 
Økonomi og budsjett ble gjennomgått og godkjent. 
 

4. Årsrapporten og generalforsamling forbund 
Styret gjennomgikk årsrapporten og gjennomføringen av generalforsamlingen som skal være 
01.03.19. Forbundssekretær gjør noen små justeringer og sender ny årsrapport ut til styret. 
Årsrapporten ble godkjent.  

 
5. Generalforsamling lagene 

Styret tar en runde og forteller om hvordan generalforsamlingene i lagene har foregått, og 
hva som vi bør ta tak i videre.  
 
Forbundssekretær planlegger en runde ut til alle travlagene og gjennomgår hvordan 
styrearbeid skal foregå, rutiner, organisasjonskultur og medlemsregister. 
 

6. Til-Start, fellestrening, voltepraksis 
Til-Start 2019 
Infomøte: 11.03.19 
2 åringer: 31.03.19 
1 åringer: 05.05.19 
2 åringer: 02.06.19 
1 åringer: 03.11.19 + 2 åringer 
 
Fellestreninger 2019 
Lørdag 26.01.19 
Lørdag 23.02.19 



Lørdag 30.03.19 
Lørdag 18.05.19 
Lørdag 15.06.19 
Lørdag 31.08.19 
Lørdag 21.09.19 
Lørdag 19.10.19 
Lørdag 30.11.19 
 
Voltepraksis 2019 
Finner datoer på nestes styremøte 

 
7. Generalforsamling DNT og skriv Oslo Travklubb 

Vestenfjeldske har 6 delegater på generalforsamling i DNT. Det blir diskutert rundt bordet at 
de under 16 år ikke har stemmerett, siden vi jobber med rekruttering, og da blir vi straffet for 
å ha mange medlemmer under 16 år. 
 

 Årets travlag blir diskutert og unnlatt offentligheten.  
  

Vestenfjeldske har mottatt et skriv fra Oslo Travklubb, der de ønsker at travklubber og 
travforbund skal støtte forslaget som skal legge ned Bjerke Eiendomsselskap og lage en 
avdeling for utvikling og rekruttering. Styret diskuterer saken og tar saken videre med Oslo og 
Akershus Travforbund. 

   
8. Travgalla 

Forbundet har fått forespørsel fra Bergen Travpark om forbundet kan bidra til utnevnelser på 
travgallaen. Forbundet har takket nei til dette. 

  
9. Høstkonferanse 

Forbundet har felles høstkonferanse med Rogaland og Agder, og i år er det Vestenfjeldske 
sitt år til å avholde konferansen. Forbundet har innhentet tilbud fra Fjord Line AS. Styret 
diskuterer datoer og pris, for å finne den beste løsningen. 
 
Forbundssekretær og Anita Jensen tar dette videre. 
 

10. Oppfølgning av saker: 
 
Lystavle: Denne er betalt fra lagene, og det jobbes med å få opp tavlen. Dato for når tavlen er 
ferdig montert er ikke klar. Jan Gjennestad tar dette videre med driftsstyret.  
Hesteeierpokaler: Forbundssekretær henter disse pokalene hos Storetvedt. 
Treningsvei Osterøy: Thomas Tuft og Johnny Skjoldal tar kontakt med Osterøy Travlag og tar 
en ny befaring og finner ut hva som må gjøres. 
Næringsforum: Johnny Skjoldal og Jan Gjennestad jobber med å få ordførerkandidater til V75 
i mars.  
Strategiplan: Dette må forbundet ha fokus på i 2019. 
Foredrag: Anita Jensen tar videre kontakt med Anne Wangen for å få til foredrag ved V75 i 
juni.  

 
11. Eventuelt 

Generalforsamling Bergen Travpark AS: Jan Gjennestad informerer om status om 
valgkomiteens innstilling, og status i Bergen Travpark AS. 



Travskole: Styret diskuterte travskole på Bergen Travpark. I DNT sin strategiplan 2020, står 
det at alle travbaner skal ha en travskole innen 2020. Forbundet ønsker å bistå driftsstyret til 
dette prosjektet. 
 
 

 
Møtet ble hevet 21.00 
 
 
 
Lisa Pickersgill, referent 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Jan Gjennestad          Terje Natland  
 
 
 

 
 

 
 Anita Jensen    Kato Bruland   Johnny Skjoldal 


